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Dagsorden Referat
1. Valg af dirigent. Kirsten Rasmussen blev foreslået og valgt som

årets dirigent. Hun gennemførte mødet i fin
stil.

2.a. Fremlæggelse af beretning for perioden
siden sidste ordinære afdelingsmøde.

Arne fremlagde bestyrelsens beretning. Der var
ingen spørgsmål til beretningen, som blev
godkendt.

2.b. Orientering om regnskab for 2014. Arne gennemgik afdelingens regnskab for
2014. Regnskabet er godkendt af bestyrelsen
og gav ikke anledning til spørgsmål eller
bemærkninger.

2.c. Godkendelse af afdelingens driftsbudget
for 2016.

Derefter gennemgik Arne budgettet for 2016.
Det har specielt været nødvendigt, at forhøje
afdelingens henlæggelser til istandsættelser
ved fraflytning. Budgettet medfører en
huslejestigning på 2,28 %. Bortset fra
huslejestigning i forbindelse med
energirenoveringen har vi i nogle år kunnet
undgå stigende husleje. Men det kan vi altså
ikke længere. – Der var ingen spørgsmål til
budgettet, der blev vedtaget som forelagt.

3. Behandling af indkomne forslag. Der var ikke fra beboerne indkommet forslag
til behandling på mødet.

4. Råderetskatalog Bestyrelsen har foreslået at afdelingen får
et ”Råderetskatalog”. Arne gennemgik
hovedlinjerne i forslaget, der blev vedtaget
som forelagt.

5a. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer
(På valg: Ejgil og Hanne)

Hanne og Ejgil blev genvalgt for 2 år.

5b. Valg af to suppleanter (Erna og Kirsten) Erna og Kirsten blev også genvalgt for 2 år.
6. Valg af 3
repræsentantskabsmedlemmer
Det foreslås, at bestyrelsen er
medlemmer af repræsentantskabet.
En suppleant kan eventuelt indtræde
i tilfælde af forfald.

Mødet tog dette punkt til efterretning.

7. Eventuelt Der var intet til referat under dette punkt.
Bestyrelsen varslede, at vi holder
Havedag evt. 12. juni 2015

Referent: Arne
28. marts 2015

Kirsten Rasmussen
Dirigent
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